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Dank voor uw brief over de gekapte bomen aan de Tonckensweg in Paterswolde. Het gaat hier om de 
kap van 3 bomen van de soort Prunus serrulata ‘Kanzan’. Het college begrijpt en deelt de gevoelens van 
inwoners over het kappen van de bomen en het aangezicht van de straat. In deze brief geven wij 
antwoord op uw vragen.  
 
 

1) Wat is de aanleiding dat er is overwogen de bomen te kappen? 
Waren ze onderdeel van een inspectiestrategie? Zo ja, kunt u deze 
strategie / planning verstrekken?  

 
De gemeente houdt van alle bomen in de straten en langs wegen 
een systeem bij waarin de bomen een eigen rapport en logboek 
hebben. Dat gebeurt met de VTA methode (Visual Tree 
Assessment).  
 
We zien alle geregistreerde bomen 1 x per 3 jaar. Attentiebomen zien we jaarlijks.  
Afgelopen jaar hebben we de bomen gecontroleerd in de volgende dorpen: Eelde Paterswolde, 

Ter Borch, Yde, Bunne en Winde. Dit jaar doen we Zuidlaren, Midlaren, De Groeve en 

Zuidlaarderveen. Volgend jaar zijn Vries, Tynaarlo, Zeegse, Oude Molen, Taarlo, Donderen en 
Zeijen aan de beurt.  
 
Vorig jaar is Eelde gecontroleerd en toen is besloten om deze bomen te kappen. 
 

2) Is over de bomen geklaagd? Zo ja, waarom is er niet met de inwoners van de straat overlegd? 
Kan één klacht leiden tot kap?  
Vorig zomer is melding gemaakt door een bewoner dat er steeds meer dode takken uit de bomen 
kwamen, met de vraag of we hier wat mee konden doen. Verder zijn er geen klachten geweest.  
 

3) Waarom, in technische zin, zijn deze bomen gekapt? Ze leverden geen gevaar op, kwalitatief 
waren ze in goed staat.  
De bomen hadden een slechte conditie en vormen daardoor mogelijk een gevaar voor de 
omgeving. Het grootste deel van de kroon was afgestorven. Van de boom het dichtste bij de 
Schoollaan is uit de VTA in 2020 al gebleken dat deze een slechte conditie had. Snoei was geen 
optie want dan zou er bijna niks van de kroon over blijven. 
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4) Waarom is de buurt niet op de hoogte gesteld van het kappen van deze bomen?  
Aan de Tonckensweg ging het om normaal onderhoud van groen. De bomen waren vanwege hun 
geringe doorsnee niet vergunningsplichtig. Er komen nieuwe bomen voor in de plaats.  
 

5) Hoe had de buurt kunnen weten van de voorgenomen kap? Op de site 
https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt is de kap niet aangekondigd dan wel terug 
te vinden.  
De bomen staan niet op www.overheid.nl omdat er geen vergunning nodig was. De bomen waren 
minder dan 40 cm doorsnee. 
 

6) Is er een communicatiestrategie wanneer het gaat om wijzigingen in de leefomgeving 
(waaronder het kappen van bomen?)  
Ja, als het gaat om een wijziging van de leefomgeving worden omwonenden vooraf geïnformeerd. 
De kap van de bomen aan de Tonckensweg viel echter onder normaal onderhoud. De nieuw te 
planten bomen staan al klaar op de gemeentewerf. Dit wordt eveneens weer 3x Prunus serrulata 
‘Kanzan’. Dit zorgt voor een verbeterde situatie van het groen in de straat. Wanneer het groen in 
de straat wordt omgevormd, wat dus wél een wijziging is in het groen, worden omwonenden altijd 
vooraf geïnformeerd.  
 

7) Beseft u zich dat het zonder aankondiging kappen van bomen een grote impact heeft op de 
samenleving? Kunt u reflecteren op dergelijke ingrijpende acties zonder overleg met uw 
inwoners?  
Ja, het college begrijpt en deelt de gevoelens van inwoners over het onaangekondigd kappen van 
de bomen. Bomen geven schaduw en zijn belangrijk voor de biodiversiteit en het aangezicht in de 
straat. Daarom worden drie nieuwe bomen teruggeplaatst, van dezelfde soort. Hierdoor verbetert 
het groen in de straat.  
 

8) Hoe ziet u het toekomstige kappen van bomen, hoe gaat u inwoners beter informeren over 
voorgenomen kap van bomen?  
Zie hiervoor het antwoord bij vraag 6.  

 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders 
 
 
 
 
P. Koekoek drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris Burgemeester 

 
Deze brief is digitaal geparafeerd en daarom niet ondertekend. 
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Paterswolde, 26 januari 2024 
 
 
 

 
College van Burgemeester en Wethouders    
Kornoeljeplein 1 
9481 AW VRIES. 
 
Onderwerp: Bomenkap 
 
Geacht College, 
 
Zonder aankondiging heeft de gemeente in de burgemeester Tonckensweg te Paterswolde twee 
prachtige Japanse Sierkers bomen gekapt. Twee gezonde bomen die in het voorjaar, net als de 
resterende bomen in de Tonckensweg en Henri Dunantweg, ieder jaar door de prachtige bloesem 
het straatbeeld opluisterden. Over deze bomen, maar ook in het algemeen de volgende vragen: 
 

1. Wat is de aanleiding dat er is overwogen de bomen te kappen? Waren ze onderdeel van 
een inspectiestrategie? Zo ja, kunt u deze strategie / planning verstrekken? 

2. Is over de bomen geklaagd? Zo ja, waarom is er niet met de inwoners van de straat 
overlegd? Kan één klacht leiden tot kap? 

3. Waarom, in technische zin, zijn deze bomen gekapt? Ze leverden geen gevaar op, 
kwalitatief waren ze in goed staat. 

4. Waarom is de buurt niet op de hoogte gesteld van het kappen van deze bomen? 
5. Hoe had de buurt kunnen weten van de voorgenomen kap? Op de site 

https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt is de kap niet aangekondigd dan wel 
terug te vinden. 

 
In algemene zin: 
6. Is er een communicatiestrategie wanneer het gaat om wijzigingen in de leefomgeving 

(waaronder het kappen van bomen?) 
7. Beseft u zich dat het zonder aankondiging kappen van bomen een grote impact heeft op de 

samenleving? Kunt u reflecteren op dergelijke ingrijpende acties zonder overleg met uw 
inwoners? 

8. Hoe ziet u het toekomstige kappen van bomen, hoe gaat u inwoners beter informeren over 
voorgenomen kap van bomen? 

 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA fractie,  
 
Henk Middendorp, fractievoorzitter 
Correspondentieadres: Tonckensweg 8, Paterswolde 

https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt
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